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Zápis 01/2022 

ze schůze Výboru sekce kanoistiky na divokých vodách ČSK z. s., dále Výbor sekce 

ČSK DV konané dne 22. 03. 2022 

Přítomni:  Ježek S., Pollert J., Roleček L., Bílý M., Kneblová H., Křempek K., L. 
Kutá, Volf J., 

On line:  Knebel R., Kratochvíl J., Vondra J., Novosad L., Eichler I., 

Přizváni:   Prskavec J.,  

Omluven: Jarolímek O., 

• Předseda přivítal účastníky schůzi na první schůzi 2022. 

Předseda sekce 

• Předseda informoval o jednání s předsedou NSA a informacích k financím pro rok 
2022 – zatím v jednání.  Komentář J.Pollert dle informací z ČOV.  

• Informace k závodům 2022. Požadavky od externích firem (results, záchranná 
služba). H.Kneblová informovala o přípravě rozpočtu na závody. 
Finanční nároky se zvyšují. 

• Členové Výboru okomentovali aktuální řešení finančních nároků na závody ze 
strany externích firem – komplikace bez znalostí aktuálních finančních zdrojů. 
Pravděpodobně bude nutné zvážit zvýšení startovného – asi příští rok. 

• Informace o návrhu smlouvy s Results.cz. 

• Informace k aktuálním financím a prvním třem závodům ČP. 

• Předseda jednal s pořadatelem z Č.Budějovic k MEJ – pravděpodobně minimální 
nebo žádná dotace od NSA. 

• Informace k tématu pomoci závodníkům z UKR – informace R.Knebel k situaci 
v Olomouci. Požádal o pomoc svazu s náklady na jejich účast na závodech, 
pojištění atd. Dopis na majitele USD – pomoc z UKR - sekretariát. Start těchto 
závodníků na závodech ČP ve slalomu – budeme ještě řešit, zda nelze zařadit 
jako člena oddílu ČSK (po zisku rodného čísla). Pro tyto závodníky bude 
umožněn trénink zdarma na tratích v ČR. K pojištění těchto závodníků platí 
pojistka ČUS. Jinak jsou pojištěni u VZP. Pozice trenérky z UKR a jejího pojištění 
se bude řešit. Pojištění u UNIQA a.s. – odpověď S.Ježek. Výzva na zapůjčení 
materiálu (lodí) z jiných oddílů – (v USK M.Říha, J.Volf v Dukle). J.Kratochvíl 
požádal o zapůjčení modrého (sjezdového) mikrobusu pro podporu UKR 
závodníků – Výbor souhlasí. 

• Podpora LODM 2022 v Olomouci. Informace R.Knebel k přípravě pořádání a 
k přenosu v ČT. Řeší se otázka ambasadorů. Nominační kritéria a kontaktní 
osoby jsou připravena ve všech krajích (kromě kraje Vysočina). 

• Pořádání mezinárodních akcí ČSK a jejich podpora ze strany svazu – informace 
S. Ježek. Pravděpodobně nízká podpora z NSA. Informace R.Knebel k potížím 
s MSJ + U23 ve sjezdu 2023 (zrušen závod v Číně). Výbor souhlasí s podáním 
přihlášky na pořadatelství. Dopis na ICF – sekretariát. 
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• J.Kratochvíl přednesl dotaz na MSJ ve slalomu v Číně na r.2023 – bez informace. 
Zároveň přednesl dotaz na pořádání MSJ v Roudnici n.L. (zatím volný rok 2026). 
Komentář k nárokům ICF a ECA na pořadatele na pořádání těchto akcí. Odpověď 
S. Ježek – malý prostor pro významné úspory. Pro rok 2025 bude v ČR ME 
v  rychlostní kanoistice a tedy kolize v ČR. 

• Dotaz J.Vondry k výjimkám na plovací vesty od PEAK Slim – odpověď 
J.Prskavec, který navrhl nepovolit výjimku pro ČP a nominační závody, neboť na 
ME a na všech MZ nebude možné tyto vesty použít. Informace bude zveřejněna 
na oddíly před závody 2022. Bude umožněna úprava (doplnění) vesty. Budou 
probíhat kontroly při závodech. 

• Dotaz k závodům ve Š.Mlýně – čeká se na právní platnost rozhodnutí KRNAP. 

• Informace k připravovaným registračním průkazům (elektronické verze). Souhlas. 

Čestný předseda 

• J. Pollert – informoval o jednání ECA Board v Ljublani. Dle info z ECA nejsou na 
příští rok pořadatelé MEJ + U23.  

• Informace k vypsanému výběrovému řízení na generálního sekretáře ICF. 

• Do Prahy dorazí předseda ICF T.Konietzko v dubnu – detaily schůzky domluví 
J.Pollert. 

• Evropské hry v Krakově příští rok. J.Pollert jede na inspekci do Krakova 

• Covid protokol pro rok 2022 ICF i ECA – v řešení. 

• Informace k financím od NSA a ČOV. 

Místopředseda 

• L. Roleček -  bez připomínek 

Závodní komise 

• H. Kneblová – řešení závodů ČP veteránů – J.Kratochvíl podpořil v rámci i již 
konaných mezinárodních závodů Masters . 

Komise rozhodčích: 

• L. Kutá – bez připomínek. 

Zástupce oddílů - Čechy: 

• Dotaz na zdravotní prohlídky – odpověď S. Ježek. Stále platí 365 dnů. 

• Dotaz k poháru předžáků – zařadit do systému závodů ČSK vč. podpory atd. 
Odpověď H.Kneblová, J.Kratochvíl. M.Bílý + J.Kratochvíl připraví návrh řešení pro 
svaz.  

Zástupce oddílů - Morava: 

• K. Křempek – bez připomínek  

Trenér RD slalom: 

• J. Prskavec – informace k přípravě RD slalom v zimě a na jarní příprava.  

• Stavitelé návrhy za ČSK – ME 2022 slalom - L.Kubričan a MEJ 2022 J.Busta 
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• Dotaz na pomoc s dopravou závodníků UKR v rámci dopravy RD slalom. 

• Informace k tréninkům na USD Trnávka – problém s vodou (studie AV ČR - 
ochranáři – ochrana bolena dravého). Možné potíže v budoucnu. J.Prskavec 
navrhuje aby první tréninky byly pro všechny a další pouze pro účastníky ČP. 
Bude zveřejněno na oddíly. 

Trenér RDJ: 

• J. Kratochvíl – bez připomínek 

Trenér RD sjezd: 

• R. Knebel – bez připomínek 

Trenér RD U23 slalom: 

• J. Vondra –  bez připomínek. 

Trenér RD U23 sjezd: 

• L. Novosad – bez připomínek. 

Kontrolní a revizní komise: 

• O. Jarolímek – omluven. 

Metodik svazu: 

• M. Bílý  - bez připomínek 

Sekretariát:  

 

• Termín příští schůze Výboru bude upřesněn později. 

 

Zapsal: Eichler                                     Schválil: Ježek  


